
 

 

Federace motocyklového sportu 

Komise endura 

Zápis z jednání č. 10/24 

 

Místo konání: jednání proběhlo on-line video konferencí  

Přítomní členové komise: Miroslav Haruda, Radek Toman, Jiří Žalud, Květa Živná, Martin Prusík.  

Jednání bylo řádně svoláno předsedou komise osobním pozváním jednotlivých členů a prostřednictvím 
aplikace WhatsApp.  

Jednání bylo zahájeno předsedou komise endura M. Harudou, který přivítal všechny přítomné a 
konstatoval usnášeníschopnost komise. 

Komise konstatuje, že reprezentující jezdec Matyáš Chlum nepředložil potřebné náležitosti do data 
31.10. 2025 podle reprezentační smlouvy. Z tohoto důvodu se mu přidělená částka ve výši 62 500Kč 
odebírá a bude rozdělena ostatním reprezentujícím. 

Komise schválila vyplacení doplatku podpory za umístění MS a ME. 

Z programu 2 reprezentace 

Kryštof Kouble 36 000Kč 

Matěj Škuta 54 000Kč 

Jaroslav Kalný 36 000Kč 

Matěj Skořepa 19 500Kč 

Zuzana Unger 18 000Kč 

Václav Nedvěd   9 000Kč 

 

Zbylých 10 000Kč  z programu 2 reprezentace komise schválila přidělit na ISDE team p. Krupičky. 

 

 

 

12.11. 2024                                                                                                     Miroslav Haruda v.r.           
                    Předseda Komise endura 


